

The First Announcement and Call for Abstracts

Background

Since 2006, seven conferences of *Indoor Environment and Health Branch of the China Environmental Science Society* have been successfully held in Yantai (2006), Yichang (2007), Shenzhen (2008), Taiwan (2010), Changsha (2012), Shanghai (2014) and Hangzhou (2015). The conferences focus on discussing issues of indoor environment and human health and the current frontier development trends; exploring the technology transformation and applications; strengthening the combination of research and engineering technology; promoting health product performance and application, as well as improving indoor environment. This conference will provide a wider and more in depth exchange platform for those who are engaged and interested in the area of indoor environmental health.

Since 2003, seven biennial International Conferences on *Sustainable Development in Building and Environment (SuDBE)* have been successfully held, which were co-organized by Chongqing University, University of Cambridge and University of Reading. The mission of the SuDBE international conference is to promote the interdisciplinary approach to deliver sustainable building and environments and to share the latest research outcomes on sustainable built environment, to explore opportunities of international collaboration in research, best practice, education and knowledge transfer. The 8th SuDBE international conference will focus on the integrated approach of design, construction, operation and management of sustainable built environments aiming at improving energy efficiency and indoor environmental quality as well as occupant wellbeing.

Topics

T1: Indoor Environment and Health

- △ T1.1 Indoor Environment Health Effect and Toxicology
- △ T1.2 Indoor Chemical Pollution
- △ T1.3 Indoor Particulate Matters/Biological Pollution
- △ T1.4 Ventilation and Air Cleaning
- △ T1.5 Indoor Environment and Health
- △ T1.6 Enterprise Forum

T2: Sustainable Development in the Built Environments

- △ T2.1 Climate Change Mitigation and Adaptation (Policy and Regulation)
- △ T2.2 Low-carbon Eco-city and Built Environments
- △ T2.3 Resource (Energy, Water and Land) and Waste Management
- △ T2.4 Design, Construction, Operation and Management of Low-carbon Green Buildings
- △ T2.5 Solutions of Integrating Passive and Active Technologies
- △ T2.6 Technologies of Building Envelope and Hybrid Ventilation
- △ T2.7 High Performance HVAC Equipment and Energy System
- △ T2.8 Renewable Energy Applied in Buildings

Deadlines for Paper Submissions

2017

Extended to MAR 15

Feb
28

Submission of Abstract
(200-300 words)

Mar
15

Notification of Acceptance
of Abstract

May
31

Submission of First Draft Paper

Jun
30

Review of First Draft Paper

Aug
31

Submission of Full Paper

*Abstracts of 200-300 words, and up to 5 keywords, conference related topic number should be submitted to sudbe2017@126.com. Abstracts will be sent to two referees and only the accepted abstracts will be invited to submit full papers. Deadline for abstracts submissions is **28th February 2017**.*

Organizing Committee

- Conference Chair:** Prof. Baizhan Li, Chongqing University, China
Conference Co-Chair: Prof. Xu Yang, East China Normal University, China
Conference Co-Chair: Prof. Runming Yao, University of Reading, UK
Conference Co-Chair: Prof. Koen Steemers, University of Cambridge, UK
Conference Secretary-General: Prof. Hong Liu, Chongqing University, China
Prof. Hua Qian, Southeast University, China
Conference Secretaries: Associate Prof. Wei Yu, Chongqing University, China
Associate Prof. Jinghan Mo, Tsinghua University, China
Dr. Miao Cheng Weng, Chongqing University, China
Ms. Xinyue Liu, Tsinghua University, China

Contact

- Email:** sudbe2017@126.com
Address: School of Urban Construction and Environmental Engineering, Campus B, Chongqing University, 83 Shabei Street, Shapingba District, Chongqing, China
Conference website: www.sudbe.com
Tel: +86 23 6512 0771
+86 186 2312 1928
(Dr. Miao Cheng Weng & Ms. Anna Tao)

首次通知与摘要要求

会议背景

自2006年起,中国环境科学学会室内环境与健康分会学术年会先后在烟台(2006年)、宜昌(2007年)、深圳(2008年)、台湾(2010年)、长沙(2012)、上海(2014年)和杭州(2015)成功举办。大会将围绕室内环境与人体健康的相关议题开展讨论,集中展现当前学科前沿和发展动向;探讨技术转化、推广应用等问题,加强科技研发与工程有机结合;研讨健康产品性能、产品应用及其对改善室内环境的效果,为从事和关心室内环境健康问题的各界人士提供深入交流的平台。

自2003年起,“建筑与环境可持续发展国际会议”(SuDBE)由重庆大学牵头,与英国剑桥大学、英国雷丁大学等合作伙伴共同发起,每两年举办一次,迄今为止已成功举办了七届。其中,2015年第七届 SuDBE 2015 国际会议在英国雷丁和剑桥成功举办。SuDBE 国际会议旨在提倡交叉学科协同合作,共享建筑与环境可持续发展的研究成果与经验,探讨在研究、实践、教育与科研成果转化方面的国际合作。本次大会将深入探讨可持续建筑的设计、营造、运行和管理,提升建筑能效和环境质量性能以及建筑宜居性。

会议专题

摘要及论文提交截止日期

T1: 室内环境与健康 (中文投稿)

- ◇ T1.1 室内环境污染健康与毒理学
- ◇ T1.2 室内化学污染
- ◇ T1.3 室内颗粒物/生物污染
- ◇ T1.4 通风与净化技术
- ◇ T1.5 室内环境与健康
- ◇ T1.6 企业论坛

T2: 建筑环境的可持续发展与低碳绿色建筑 (英文投稿)

- ◇ T2.1 气候变化减缓和适应 (政策与标准制定)
- ◇ T2.2 低碳生态城市与建筑环境
- ◇ T2.3 资源 (能源、水与土地) 和废弃物管理
- ◇ T2.4 低碳绿色建筑设计、建设、运营与管理
- ◇ T2.5 室内热环境的被动和主动集成技术及方案
- ◇ T2.6 围护结构和混合通风技术及方案
- ◇ T2.7 供暖空调通风高效设备及系统
- ◇ T2.8 可再生能源在建筑中的应用

2017年

二月

28

摘要提交延期至3月15日

摘要提交 (200-300字)

三月

15

接受摘要通知

五月

31

提交论文初稿

六月

30

论文初稿评审

八月

31

提交论文全文

摘要200-300字,最多5个关键词,会议相关主题的论文提交至sudbe2017@126.com。摘要将被发送到两个审稿人,只有摘要被接受的作者方可提交完整的论文。摘要提交截止日期为2017年2月28日。

组织委员会

联系信息

会议主席: 李百战 教授 重庆大学

合作主席: 杨旭 教授 华中师范大学

姚润明 教授 英国雷丁大学

Koen Steemers 教授 英国剑桥大学

会议秘书长: 刘红 教授 重庆大学

钱华 教授 东南大学

秘书: 喻伟 副教授、翁庙成 博士 重庆大学

莫金汉 副教授、刘馨悦 清华大学

邮箱: sudbe2017@126.com

地址: 重庆市沙坪坝区沙北街83号

重庆大学城市建设与环境工程学院

网址: www.sudbe.com

电话: 023-65120771

18623121928

联系人: 翁庙成 博士、陶安娜